
Fico v televízii: Čo my máme s Ukrajinou?
Nerozumiem, prečo by nás malo Rusko
považovať za nepriateľa (VIDEO SK, 43 min)
- CZ24 News | 5. března 2023

Predseda Smeru-SD sa vyjadril k vyhrážkam, ktorým kvôli Ľubošovi Blahovi čelí moderátorka RTVS,
alebo k slovám Petra Pellegriniho o tom, že si nevie predstaviť byť s ním vo vláde.
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